
Geachte leden van de raad, 
  
In het politiek vragenuur van 28 juni jl. stelden de fracties van CDA, SP, Stadspartij 100% voor 
Groningen en D66 vragen over het onderwerp burgerinitiatieven. 
Op een tweetal aanvullende vragen is aan u toegezegd schriftelijk te reageren: 
  
Vraag SP – is inzichtelijk of er meer bijplaatsingen gemeld zijn in de afgelopen periode? 
Ja, we zien ten opzichte van vorig jaar een daling in een aantal bijplaatsingen. 
  
Vraag Partij voor het Noorden – Wat maakt door de gemeente georganiseerde initiatieven, zoals de 
buurtconciërge, anders dan de initiatieven die vanuit bewoners zelf worden georganiseerd? 
De regels voor bijvoorbeeld de buurtconciërge zijn gelijk aan de regels voor andere maatschappelijke 
organisaties. Ook zij kunnen bewoners helpen en grof huishoudelijk afval brengen op vertoon van 
een huisvuilpas van bewoners. 
  
  
Met vriendelijke groet, 
Michiel Smit 
Bestuursadviseur wethouder Wijnja 
 
 


